Seasons
There are four seasons in a year: spring, summer, autumn and winter. 

March, April and May are spring months. Spring is the most pleasant of all the seasons of the year. The weather is getting warmer and warmer, everything changes and seems to revive. The trees begin to bud. Sometimes it rains, but there are no rough winds; the sun shines brightly. The grass is green and one can see a lot of flowers peeping out from it. In spring all the migratory birds return. They sing sweetly on the branches of the trees. 

The summer months are June, July and August. Summer is the hottest season of the year. The days are longest in summer. The longest day of the year is the 22nd of June. Some people like summer best of all. All of us enjoy summer with its cloudless sunshine, with its gardens and meadows full of flowers. There is a lot of fruit and vegetables at that time. In summer many people leave town and spend the hottest time in the country or at the seaside. After summer autumn comes. 

The autumn months are September, October and November. The warm days of early autumn arc called the “Indian Summer” or the “Golden Autumn”. The “Golden Autumn” is really beautiful with its yellow, red and brown trees and golden leaves falling down. Autumn is the season of fruit and vegetables. But the days become shorter and the nights longer and darker. The weather is not so good as in spring and in summer. It often rains and the air gets colder and colder. Winter is the coldest season of the year. 

The winter months are December, January and February. The winter days are short and gloomy. It often snows and it freezes. Winter is a very beautiful season too. Some people like it very much. It is pleasant to walk when it is not very cold and it snows. The ground is covered with snow. The trees and the roofs are white with snow too. Winter also gives great opportunities for those who go m for winter sports. I think every season has a charm of its own. 

Перевод текста: Seasons 

Через год есть четыре сезона: весна, лето, осень и зима. 

Март, апрель и Может - весенние месяцы. Весна является самой приятной из всех сезонов года. Погода становится более теплой и более теплой, все изменяет и кажется, возрождается. Деревья начинают расцветать. Иногда идет дождь, но нет никаких грубых ветров; солнце сияет ярко. Трава зелена, и можно видеть много цветов, заглядывающих из этого. Весной все миграционное возвращение птиц. Они поют сладко на ветвях{отделениях} деревьев. 

Летние месяцы - июнь, июль и август. Лето - самый горячий сезон года. Дни являются самыми длинными летом. Самый долгий день года - 22-ого июня. Некоторые люди как лето, лучшее из всех. Все мы наслаждаемся летом с его безоблачным светом, с его садами и лугами, полными цветов. Есть много фруктов{плода} и овощей тогда. Летом много людей оставляют город и тратят самое горячее время в стране или на побережье. После того, как летняя осень прибывает. 

Осенние месяцы - сентябрь, октябрь и ноябрь. Теплые дни начала осенней дуги назвали{вызвали} УIndian SummerФ или УGolden AutumnФ. УGolden AutumnФ действительно красив с его желтыми, красными и коричневыми деревьями и золотыми листьями{отпусками}, падающими. Осень - сезон фруктов{плода} и овощей. Но дни испытывают недостаток и ночи дольше и более темный. Погода не столь хороша как весной и летом. Часто идет дождь, и воздух становится более холодным и более холодным. Зима - самый холодный сезон года. 

Зимние месяцы - декабрь, январь и февраль. Зимние дни коротки и мрачны. Часто идет снег, и замораживается. Зима - очень красивый сезон также. Некоторые люди как это очень. Приятно идти, когда это очень не холодно, и идет снег. Основание{земля} покрыто{охвачено} снегом. Деревья и крыши белы от снега также. Зима также дает большие возможности тех, кто идет м. для зимних видов спорта. Я думаю, что каждый сезон имеет собственное очарование.

